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Br. 0012.7.2023 

Protokół Nr 47/2023 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Rady Powiatu Mławskiego  

odbytego w dniu 16 października 2023 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Zbigniewa Markiewicza – Przewodniczącego Komisji  

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Otworzył czterdzieste siódme posiedzenie Komisji, powitał Członków Komisji i zaproszonych 

gości. 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy 4 Członków Komisji, wobec czego obrady są 

prawomocne. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 46/2023. 

 

Punkt 4 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Uchwalenie porządku obrad. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

a) zatwierdzenia Programu Naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Mławie; 

b) zmiany  uchwały dot.  ustalenia godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych   

na terenie Powiatu Mławskiego na 2023 rok; 

c) zmiany określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na te zadania dla Powiatu 

Mławskiego  na 2023 rok. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego 

Komisji. 
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Punkt 5 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

a) zatwierdzenia Programu Naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Mławie; 

 

Pan Jerzy Rakowski- Starosta Mławski  

Poinformował, że dopełniono warunek konieczny czyli opracowanie w przeciągu 3 m-cy 

Programu Naprawczego. Zarząd Powiatu dwukrotnie analizował ten Program. Bardzo 

rozbudowana była część dotycząca analizy sytuacji wokół szpitala, czyli czynniki 

demograficzno- społeczne, organizacyjna, otoczenia konkurencyjnego, SWOT, zagrożeń. 

Przedstawiono także bieżącą analizę sytuacji ekonomiczno- finansowej. W analizie dyrektor 

SPZOZ zakłada w przyszłym roku zysk w wys. 471 000 zł. ,w kolejnym 108 000 zł., natomiast 

w 2026 r. w wys. 96 000 zł. Za I kwartał 2023 r. strata w szpitalu wyniosła 2 800 000 zł. 

Nadwykonania sprawiły, że strata wynosi obecnie 1 200 000 zł. Dyrektor SPZOZ stwierdził, że 

trudno przewidzieć jak ta sytuacja będzie wyglądała do końca roku. Trudno do końca 

przewidzieć przychody, ponieważ środki pozyskiwane przez SPZOZ zależą od pewnych 

decyzji poza szpitalem.   

W celu osiągnięcia poprawy sytuacji finansowej SPZOZ w Mławie planowana jest kontynuacja 

działań naprawczych. Działania te będą polegały na: 

- bieżącym monitoringu kosztów i stałym oddziaływaniu na ich poziom; 

- dążeniu do efektywnego wykorzystania energii elektrycznej i cieplnej- termomodernizacja 

budynku głównego szpitala;  

- dostosowaniu ilości łóżek i ilości personelu do wartości kontraktu oraz optymalizacja czasu  

personelu; 

- doprowadzeniu do obniżenia wartości kosztów wynagrodzeń w stosunku do przychodu; 

- zmniejszeniu kosztów stosowanych leków oraz systematyczna kontrola stanów aptecznych; 

- skróceniu cyklu obrotów stanami magazynowymi;  

- dopracowaniu systemu kontroli pacjentów nieubezpieczonych;  

- dostosowywaniu pomieszczeń;  

- zwiększeniu wysokości umów zawartych z NFZ oraz pozyskiwaniu kontraktów z NFZ na 

nowe zakresy usług; 

- pozyskiwaniu nowych świadczeniobiorców w podstawowej opiece zdrowotnej; 

- podejmowaniu działań ukierunkowanych na zwiększenie ilości wykonywanych badań 

generujących dodatkowe przychody w zakresie badań diagnostycznych. 

 

Pani Barbara Gutowska- Radna Powiatu Mławskiego 

Zapytała czy sytuacja z wynagrodzeniami pielęgniarek została wyjaśniona? 

 

Pan Jerzy Rakowski- Starosta Mławski  

Odpowiedział, że na chwilę obecną stan wynagrodzeń jest taki, jaki przedstawiany był na 

ostatniej Sesji Rady Powiatu. Nie było jeszcze rozprawy sądowej w tej kwestii.  

 

 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego w sprawie  

zatwierdzenia Programu Naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Mławie. 
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b) zmiany uchwały dot. ustalenia godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych   

na terenie Powiatu Mławskiego na 2023 rok; 

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Poinformowała, że w związku z otrzymaną informacją o zmianie godzin pracy funkcjonowania 

godzin apteki mieszczącej się w Mławie przy ul. A. Dobrskiej 1 należy dokonać stosownych 

zmian w załączniku do Uchwały Nr XLIII/299/2022 Rady Powiatu Mławskiego z dnia  

24 listopada 2022 r.  

W załączniku wprowadza się następujące zmiany: 

• w punkcie a) poz. nr 16 w części dotyczącej godzin pracy apteki mieszczącej się  

w Mławie przy ul. A. Dobrskiej 1, w rubrykach poniedziałek-piątek, sobota, niedziela, 

święta i inne dni wolne od pracy, otrzymuje brzmienie: „apteka czynna w godzinach 

6:00 – 22:00”; rubryka dyżury do 21:00 otrzymuje brzmienie: „poniedziałek - 

niedziela”; 

• skreśla się zapis „Apteka pełniąca dyżur całodobowo”. 

Uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Burmistrza Miasta Mława, wójtów gmin 

powiatu mławskiego, Okręgową Izbę Aptekarską w Warszawie. Zmiana uzasadniona jest 

względami finansowymi.       

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Zapytał czy w Mławie będą jeszcze apteki czynne całodobowo? 

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Odpowiedziała, że od 1 listopada wejdzie w życie nowe rozporządzenie, gdzie to apteka musi 

wyrazić zgodę na pełnienie dyżuru całodobowego.   

 

Pan Jerzy Rakowski- Starosta Mławski 

Dodał, że rozporządzenie przewiduje dwa rozwiązania. Pierwsze to takie, że w większych 

miastach prowadzenie apteki dofinansuje samorząd a w mniejszych miastach aptekę 

finansować będzie Ministerstwo Zdrowia.    

 

Pani Barbara Gutowska- Radna Powiatu Mławskiego 

Zapytała czy jest obowiązek prowadzenia w mieście apteki całodobowej? 

 

Pan Jerzy Rakowski- Starosta Mławski 

Odpowiedział, że nowe przepisy nie narzucają takiego obowiązku.  

 

 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego w sprawie 

zmiany uchwały dot. ustalenia godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych   na terenie 

Powiatu Mławskiego na 2023 rok   
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c) zmiany określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na te zadania dla Powiatu 

Mławskiego  na 2023 rok. 

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Poinformowała, że w związku z otrzymaną z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych informacją o korekcie środków przeznaczonych na zadania z zakresu 

rehabilitacji społecznej i zawodowej o kwotę 9 zł należy dokonać zmiany w podjętej uchwale 

dotyczącej określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego w sprawie 

zmiany określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, przeznaczonych na te zadania dla Powiatu Mławskiego  na 2023 rok. 

 

 

 

Punkt 6 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pytań i wniosków nie zgłoszono.  

 

 

Punkt 7 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Zamknął czterdzieste siódme posiedzenie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, podziękował 

radnym i zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu. 

 

 

             Przewodniczący Komisji 

 

               Zbigniew Markiewicz 

 

 
 

Sporządziła: 

Adriana Pełkowska 

18.10.2023 r.  


